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Sluikstorten  –  Maatregelen  –  Zelzate

In de gemeente Zelzate is er een park waar vroe-
ger het kanaal was. In dit park is er een groot pro-
bleem van sluikstorten.

De afdeling Bos en Groen Oost-Vlaanderen er-
kent dit, maar volgens haar is er geen directe op-
l o s s i n g, om twee redenen. Ten eerste gebeurt het
sluikstorten meestal 's nachts. Ten tweede heeft de
toezichter van het park tot op heden geen politie-
bevoegdheid.

1. Is de minister op de hoogte van deze zaak ?

2. Is er voor het sluikstorten in het bovengenoem-
de park een directe oplossing voorhanden ?

3. Welke acties onderneemt de Vlaamse regering
inzake het sluikstorten ?

4. Werd de mogelijkheid onderzocht om toezich-
ters van parken in Vlaanderen politiebevoegd-
heid te verlenen ?

Antwoord

1. Het sluikstorten is in onze Vlaamse parken jam-
mer genoeg nog wijd verspreid. Ook het park
"Opgevuld Kanaal" in Zelzate ontsnapt daar
niet aan.

Het park behoort tot het patrimonium van de
administratie Waterwegen en Zeewezen en
wordt bij overeenkomst beheerd door de afde-
ling Bos en Groen. Het feit dat het park langs
beide zijden afgezoomd is door lintbebouwing,
verhoogt het risico van sluikstorten. Het sluik-
storten gaat van huisafval tot klein bouwafval.
Een andere vaststelling is dat de vuilnisbakken
die zich in het park bevinden, steeds meer afval
bevatten dan van een normaal parkbezoek kan
worden verwacht.

2. Voor het sluikstorten is moeilijk een oplossing
te vinden. Het park is ook na zonsondergang
t o e g a n k e l i j k . Een directe oplossing is niet voor-
h a n d e n , doch het sluikstorten kan worden ont-
raden door het opzetten van een campagne ge-
richt op het op heterdaad betrappen van de
s l u i k s t o r t e r s, of op het achterhalen van de iden-

titeit van de sluikstorters door het vuil te onder-
zoeken naar mogelijke sporen.

3. De gemeentelijke politie werd reeds mondeling
gevraagd haar medewerking te verlenen bij het
oplossen van deze problematiek.

Het gewest is volop bezig verder te onderzoe-
ken in hoeverre de gemeente tot een sterkere
s a m e n w e r k i n g, ook op het vlak van het terug-
dringen van het sluikstorten, kan komen.

Het gewest voert uiteraard initiatieven uit die
op Vlaams niveau de zwerfvuilproblematiek
a a n p a k k e n . Zo heeft de Openbare A f v a l s t o f f e n-
maatschappij onlangs een grootschalige anti-
zwerfvuilsensibiliseringscampagne gevoerd.
Verder bekijkt de OVAM momenteel de moge-
lijkheid van de oprichting van een antizwerf-
v u i l s t i c h t i n g, gefinancierd door de overheid en
door private bedrijven, om zo het probleem
samen aan te pakken.

4. De boswachters van de administratie Bos en
Groen hebben politionele bevoegdheid en zijn
mee belast met het toezicht op de reglemente-
ring inzake sluikstorten. Het park Zelzate is op-
genomen in hun bewakingsopdrachten, doch zij
hebben uiteraard ook andere taken.

In overleg met de OVAM ben ik momenteel
aan het bekijken hoe er over geheel V l a a n d e r e n
meer acties kunnen komen richting sluikstor-
t e r s. Hierbij zullen diverse andere diensten (ook
de afdeling Bos en Groen) worden betrokken.


